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Spørgsmål nr. 448 fra Udvalget for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri 

(Alm. del): 

 

”Ministeren bedes redegøre for, hvilke initiativer Justitsmini-

steriet har taget i forlængelse af, at man er blevet gjort op-

mærksom på de forhold, som bydes søerne ved transport til 

Tyskland, herunder forholdene under deres ophold i samle-

staldene ved den dansk/tyske grænse?” 

 

Svar: 

 

Som det fremgår af den samtidige besvarelse af spørgsmål nr. 446 fra 

Udvalget for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri, har Justitsministeriet den 

29. august 2008 anmodet Rigspolitiet og Fødevarestyrelsen om en udta-

lelse om transport af udsættersøer. 

 

Rigspolitiet og Fødevarestyrelsen er blevet anmodet om en udtalelse om 

de kontrolmæssige erfaringer med § 7 i transportbekendtgørelsen. Føde-

varestyrelsen er endvidere blevet anmodet om en vurdering af, hvorvidt 

der efter styrelsens opfattelse veterinærfagligt er grundlag for at revidere 

den gældende regel om transport af udsættersøer. 

 

Justitsministeriet vil efter modtagelse af udtalelserne foretage en nærme-

re vurdering af, hvorvidt der er veterinærfagligt og retligt grundlag for at 

revidere den gældende regel om transport af udsættersøer. 

 

Det bemærkes i øvrigt, at Udvalget for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri 

den 28. august 2008 har kaldt justitsministeren i samråd (FLF alm. del – 

samrådsspørgsmål AU og AV) om problemstillingen.  

 


